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Z A P I S N I K 
s 30. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 2. svibnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni:  Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog 
odjela, Davorka Grgurić, voditeljica  Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 
promet, Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-Delnice d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ 
Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Tanja 
Kovačić, odgajateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zamjenik zapovjednika JVP 
Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 
samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Dario Medvedec, 
direktor Goranskog sportskog centra i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: svoj izostanak ispričala je zamjenica gradonačelnika te Đulio Jusufi, Dragan 
Abramović i Zvezdana Jerković koji su poslali svoje zamjenike.  

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Odjava djelatnice koja odlazi u mirovinu sa sutrašnjim datumom. 
- U listopadu, povodom Mjeseca hrvatske knjige, dogovoreno je gostovanje Lutkarskog 

kazališta Rijeka s predstavom „Snježna kraljica“. 
- Dogovoren je susret književnika za kraj svibnja, to je Željka Horvat Vukelja koja će doći u 

Osnovnu školu. 
- Jednom mjesečno obilazi se starački dom. 
- Snimljena je radio emisija u kojoj su gostovali sudionici Noći knjige. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Tjedan je bio u znaku radova na Kamenitoj ulici vezano uz rješenje okućnica. 
- Održan je redoviti tjedni sastanak vezan uz radove na Supilovoj ulici. Supilova ide po 

planu s time da vrijeme i raskvašen teren stvaraju probleme. Nadalje navodi da se 
priključci rade do granice parcele ili do granice objekta, a priključak unutar objekta ili 
kopanje po parceli je stvar vlasnika.  

- Izrađena su rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade, potvrde o plaćanju i 
evidencija rješenja. 

- Održan je sastanak vezan o izvješće o stanju u prostoru što će biti jedna od tema sjednice 
Gradskog vijeća. 

- Vojni objekti i oslobađanje od plaćanja komunalne naknade – dobiven je dopis kojim 
Ministarstvo obrane misli da su oslobođeni od plaćanja komunalne naknade stoga će se ići 
na ovrhu budući da od 1. 1. uopće ne plaćaju svoju obvezu. Ovrha ide putem Rješenja na 
koje je moguća žalba koja ne odlaže izvršenje. 

- Autocesta je platila prve dvije rate komunalne naknade. 
 

NIKOLA MUVRIN 
- Još se obavlja košnja koja je za sada najveći dio aktivnosti koji obavlja poduzeće. 
- Klupe su postavljene u malom parku, sanirane su, obnovljeni nasloni i sjedalice. 
- Popravljena je ograda na „bunaru“. 



- Uređen je centar Broda na Kupi. 
- Vikendom i praznikom organizirana su dežurstva djelatnika Risnjaka. 
- Pomaže se oko aktivnosti vezanih uz sajam cvijeća. 
- Metal-benetonu doznačeno je 75.000 kuna za radove na izmjeni stolarije u Radničkom 

domu. 
- Primjedba za pse koji odlaze na groblje ili slobodno trče parkom izrečena je u radijskoj 

emisiji. Gradonačelnik pretpostavlja da postoji posebna odluka o držanju pasa i mačaka, 
ako je potrebno treba pripremiti izmjenu te odluke na način gdje će se definirati zona 
zabrane šetanja pasa što bi značilo da treba staviti i oznake zabrane, a tamo gdje će biti 
dozvoljeno šetanje pasa treba postaviti posude za skupljanje izmeta.  

- Zahtjev prema Fondu zaštite okoliša je poslan za eventualnu nabavu novog vozila. 
 

IRENA VUČENIK ŠOTIK 
- Započelo je prikupljanje podataka za turistički promet ostvaren u mjesecu travnju. 
- Učinjeni su kontakti za nastup u Fažani. Razgovara se o datumima (17. 5. ili 24. 5.), 

razgovor je vođen i sa izvođačima jer bez folklora bi bio puno manji doseg promocije.  
- U tijeku je dogovor dva izleta u kupsku dolinu. 
- Izmijenjene su fotografije za Katalog atrakcija i smještaja vezano za pristigle zahtjeve 

obzirom da edicija mora ići u tisak. 
- Vršeni su dogovori i koordinacija za Proljetni sajam. Program počinje večeras Pool 

partijem sa živom muzikom a u suradnji sa Goranskim sportskim centrom. Cilj je 
potaknuti dolaske na bazen. U subotu se očekuje 200 gljivara iz Slovenije, BiH i Hrvatske 
na Marohlinijadi. U organizaciji Policijske postaje bit će program izložbe njihove opreme, 
istovremeno počinje i sajam cvijeća. Otvorenje sajma je planirano za podne, u 
popodnevnom dijelu naglasak je na eko tržnicu u Domu sportova, prijavljena su 22 štanda 
i to su uglavnom proizvođači autohtonih proizvoda. Slijedi kulturno zabavni program koji 
će doživjeti kulminaciju u večernjim satima vezano uz 5. reviju goranskih nadjeva. Ove 
godine promovirat će se i 1. goranska kuharica koja ima za cilj brendirati proizvod naziva 
goransko nadelo. Gradonačelnik je nezadovoljan što na web stranici TZ-a nema najave, 
nikakve informacije o ovim događanjima kao niti na web stranici grada.  

- Izvršeni su kontakti s potencijalnim izvođačima za Dan Grada. 
- Najava događanja izvršena je a vezano uz proljetni sajam. 
- Pristigao je materijal Hrvatske turističke zajednice. 
- Pristigla je ponuda za Festival autohtone hrane i pića u Biogradu na Moru. Ivica Knežević 

navodi da moramo imati gotove sadržaje, projekte, programe i moramo znati što će biti na 
jesen i pozvati ljude da tada dođu k nama. Ne možemo se tek tako pojaviti i pokazti kako 
se pleše delnička polka ali, da bi ih privukli, trebamo im prezentirati sadržaj i program – 
primjerice „lov na puhove“, priča o puhovima ili nešto slično. 

- „Neodoljiva Hrvatska“  je najveći katalog na svijetu koji je već predstavljen kroz Ginis. U 
Katalogu imamo jedan oglas vezano za područje Grada Delnica uz kratke rečenice i 
linkove na sve naše smještajne kapacitete. Katalog „šeće“ Hrvatskom na način da je 
najčešće u muzejima. Dogovorena je njegova promidžba i izložba u Muzeju turizma u 
Opatiji, a obzirom je to u našoj županiji dobili smo ponudu da bi se izložio u Stalnom 
postavu lovstva, šumarstva i ribolova u Brodu na Kupi. Radi se o renomiranoj ediciji koja 
je sasvim neobična. Katalog se nalazi i u veličini velikog turističkog kataloga ali taj koji je 
najveći na svijetu ima 70 kg, visok je 1,5 metara i izgleda veličanstveno, a bio bi izložen u 
vremenu koje predložimo i odredimo, izložba bi trajala 3-4 tjedna. Promocije su do sada 
bile u Krapinskom muzeju, Dvorcu Oršić, Muzeju u Klanjcu, sada je na redu naša 
županija. Inicijativni dopis je upućen i u Ured župana. Dario Medvedec navodi da postoji 
jedna prostorija u Muzeju koja bi se mogla iskoristiti u tu svrhu, postoji osiguranje, 
kamere i sve što treba. 

 
 
 
 



TANJA KOVAČIĆ 
- Početkom tjedna desetoro djece iz skupine Bubamaraca i Pahuljica prisustvovalo je 

druženju sportskog nadmetanja vrtića Gorskog kotara u Fužinama. Petoro djece donijelo je 
četiri zlatne i jednu srebrnu medalju. 

- Vrše se pripreme na planirani odlazak na Dječju olimpijadu sljedeće subote.  
- Nastavlja se suradnja s Udrugom Leptir, sa djecom iz Donjih Andrijevaca uključeni smo u 

„projekt komunikacije“.  
- Radi se na ekologiji, skuplja se plastična ambalaža, ove su godine čepovi poslani u 

Udrugu multipleskleroze u Rijeci čime se pomoglo kupiti invalidska kolica za sestru jedne 
vrtićke djevojčice. 

- Očekuju se rezultati likovnog natječaja Državne uprave zaštite i spašavanja, rad Ivana 
Glada iz skupine Bubamaraca ocjenjen je najuspješnijim te je poslan u Zagreb na 
Međužupanijsko natjecanje. 

 
DRAŽEN RAČKI 
- Intervencija ovaj tjedan nije bilo. 
- Odgođeni su radovi sa korpom zbog lošeg vremena. 
- Postavljaju se keramičke pločice u garaži. 
- Danas je Skupština Vatrogasne zajednice PGŽ u Novom Vinodolskom. 
- U nedjelju je organizirano obilježavanje sv. Florijana, zaštitnika vatrogasaca. 

 
DARIO MEDVEDEC 
- Goranski sportski centar uključen je u aktivnosti oko Proljetnog sajma, večeras je party na 

bazenu, želja je dati tom prostoru viši nivo i dati neki novi sadržaj tematskim večerima i 
slično. 

- Postavit će se podloga u dvorani u suradnji s Turističkim uredom. 
- Prošli tjedan obavljen je razgovor da se podigne kvaliteta ponude caffe bara Pak u 

prostoru klizališta. Objekt bi nudio cjelodnevnu ponudu a prostor oko objekta bio bi 
popunjen dodatnim sadržajima koji su primjereni pješačkoj zoni.  

- Vode se aktivnosti vezane uz završetak vanjskih fitnes sprava, čeka se odgovor Hrvatske 
turističke zajednice, Grad je dao podršku i osigurao dio sredstava. 

- Obavljen je razgovor s tvrtkom koja nudi novi sport – disk golf – jedno takvo igralište 
napravit će se na Platku, a ovdje bi 6 mjeseci bila promocija njihovog sporta. Radi se o 
koševima koji se gađaju frisbijima.  

- Pokrenute su aktivnosti a vezano uz energetsku učinkovitost objekata, prikupljena je 
ponuda što se tiče stolarije u Kuglani. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Aktivnosti vezane uz preseljenje obitelji Andrić: obitelj je preselila, napravljen je zapisnik, 

podaci su u računovodstvu i izvršeno je plaćanje u skladu sa nagodbom. 
- Što se tiče naših obveza na području Dedina a za potrebe obitelji Andrić još treba izvesti 

dva priključka vode na dva stambena kontejnera i jedan priključak struje i vode za 
preseljenje Zafirov Božidara koji je još uvijek na lokaciji Barutane u kamp kućici. Ivica 
Knežević – svakodnevno obilazi barutanu, tamo su nove hrpe svježih dasaka, drva i to 
treba kontrolirano zapaliti. 

- Vezano za aktivnosti u Kamenitoj ulici održavaju se stalni kontakti s vlasnicima objekata. 
- Izvješće o stanju u prostoru je pri kraju, naše primjedbe su date izrađivaču koji će 

napraviti konačni prijedlog. Isto je s Urbanističkim planom uređenja – radi se konačni 
prijedlog plana koji se priprema za Gradsko vijeće. 

- Vezano uz urbanističke planove na dio koji se odnosi na Lučice, na proširenje obuhvata 
toga plana, Talijani su dali pisano mišljenje da se ne slažu sa trasom ceste u toj zoni, bili 
su ovdje na sastanku, uputili smo ih što im je za raditi i zaključak je da dovedemo plan do 
kraja, a oni će u svom prijedlogu reći što i kako bi željeli da trasa ceste izgleda. Upozorili 
smo ih da će sve troškove na izmjeni plana i na izmjeni projektne dokumentacije sami 
snositi obzirom da je grad već tu dokumentaciju izradio. No, još uvijek se nisu očitovali. 



- Komunalac i predaja vodnih građevina – još nije napravljen popis, radi se na tome. 
- Komunalac, pretovarna stanica i Fond – čeka se odgovor Komunalca. 
- Vezano uz Komunalac i HEP vezano uz ukopavanje HEP-ovih kabela gdje bi na 

dijelovima gdje bi nama bilo interesantno pokušali ugraditi vodovodne cijevi nije se ništa 
dogodilo. Informacija Komunalca je da nema novaca za takve aktivnosti te da je HEP već 
poprilično odmakao pogotovo na području drugih JLS te smatra da bi na tu temu trebalo 
napraviti sastanak sa Komunalcem. Gradonačelnik navodi da se dogovori sastanak. 
 
TOMISLAV MRLE 

- Kolegica Bubanj je na dužem bolovanju i ukoliko se bude razmišljalo o popunjavanju tog 
radnog mjesta trebat će za to pripremiti materijale. 

- Obavljen je kontakt s Upravnim odjelom PGŽ vezano za školstvo, upućen je dopis vezano 
uz pomoćnika u nastavi. 

- Skuplja se dokumentacija potrebna za potrebe dosjea za Damski most a kao prvi korak 
tome zakazan je sastanak sa gospodinom Emilom Crnkovićem koji posjeduje određene 
materijale. 

- U suradnji s direktorom Risnjaka izrađen je dopis, odluka i ugovori vezano uz postupak 
javne nabave za komunalno vozilo. 

- U tijeku je anketa vezana za obuku obrtnika koja se radi u suradnji s Udrugom gradova. 
Kontaktirano je Udruženje obrtnika. 

- Adria medicu je proslijeđena radna verzija procjene opasnosti za zaštitu na radu što će biti 
gotovo do kraja idućeg tjedna. 

- Vršene su korekcije sa zapisnika Kolegija. 
- Izrađeno je rješenje o slobodnim danima za kolegicu Kajfeš radi smrtnog slučaja. 
- Danas će se poslati dopis vezan za prevenciju kriminaliteta Biciklističkom klubu radi 

obuke djece za vožnju bicikla, dogovara se info punkt na području Grada. 
- Stupiti u kontakt sa Ministarstvom vanjskih poslova vezano uz zakladu Janet Majnarich. 
- Skuplja se dokumentacija vezana za dom HV kako bi se idući tjedan sve pripremilo za 

DUUDI. 
- Radi se na usklađenju Odluke o savjetu mladih u skladu s odredbama novog zakona. 

 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Ovaj tjedan na internetskoj stranici objavljen je poziv za dostavu ponuda u postupku 

bagatelne nabave za dobrovoljno dodatno i dopunsko zdravstveno osiguranje. 
- U postupku bagatelne nabave za uredski materijal, nakon pregleda i ocjene ponuda, 

donesena je odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja (Narodne novine) i pripremljen je 
ugovor. 

- Obavljali su se tekući poslovi knjiženja prihoda i rashoda, plaćanje obveza i druge redovne 
aktivnosti. 

 
 
 

Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar     Ivica Knežević, dipl.iur. 

 
   

 


